

Appointing of Head of the People Function

تعيين رئيس قسم الموارد البشرية

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Date	16 November 2025	التاريخ
Company Name	APM Terminals Bahrain	إسم الشركة
Trading Code	Trading Code APMTB	
Subject	Appointment of Head of the People Function تعيين رئيس قسم الموارد البشرية	الموضوع
Material Information	APM Terminals Bahrain would like to announce the appointment of Mr. Rahim Ali Abbas as the Head of the People Function of the company effective 01/01/2026. Mr. Rahim brings over 20 years of HR experience across the Middle East, Africa, and the Indian Subcontinent in supply chain logistics, ports, shipping, marine, and banking industry. Currently Head of HR at APMT Jordan, he leads HR strategy and people initiatives. He holds an MBA in HR, is a Chartered Member (MCIPD) of CIPD UK, and is a certified trainer and agile coach.	المعلومات الجوهرية
	عباس رئيس قسم الموارد البشرية وذلك اعتبارا من 1 يناير 2026. السيد/ رحيم يمتلك أكثر من 20 عامًا من الخبرة في الموارد البشرية في مناطق الشرق الأوسط وأفريقيا وشبه القارة الهندية، في مجالات سلاسل التوريد واللوجستيات والموانئ والشحن البحري والصناعة البحرية والقطاع المصرفي. يشغل حاليًا منصب رئيس الموارد البشرية في شركة	



	اي بي ام تيرمنالز الأردن، حيث يقود استراتيجية الموارد البشرية والمبادرات المتعلقة بالأفراد. يحمل درجة الماجستير في إدارة الأعمال تخصص الموارد البشرية، وهو عضو معتمد (MCIPD) في معهد CIPD بالمملكة المتحدة.	
Shareholding in the Issuer and its Subsidiaries	Nil	نسبة التملك في الشركة او الشركات التابعة

Name	Dana Alsendi		الإسم
Title	Legal Manager, Company Secretary and Compliance Manager		المسمى الوظيفي
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
LIMING Global Trade-CO-CR: 60982 C.R.: 60982 O.BOX 50890		D. alsendi	